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Kannuslisää on käytänyt iso osa pienten lasten perheistä. Esille on noussut se, etä mikäli kuntalisä 
olisi reilus� korkeampi yhä useampi perhe voisi sitä hyödyntää. Etenkin ensimmäisen lapsen 
kohdalla olisi taloudellises� parempi mahdollisuus hoitaa pientä lasta kotona jos kuntalisä olisi 
korkeampi. 

Varhaiskasvatuksen käytäjissä on jatkuvas� enemmän ihan pieniä lapsia. Tiedämme, etä 
kaupungille pienimpien lasten päivähoidon järjestäminen on huomatavan kallista. Pienimmät 
lapset eivät myöskään hyödy varsinaisesta varhaiskasvatamisesta, vaan päivitäiset tarpeet 
perustuvat turvallisiin aikuisiin, rauhalliseen ympäristöön sekä hyvään perushoitoon ja hoivaan. 

Jatkossakin kaupungille on �etys� kunnia-asia järjestää kaiken ikäisten lasten päivähoito ikätason 
tarpeiden mukaises�, ja kaikki perheet voivat �lanteensa mukaan tuoda lapsen hoitoon 
turvallisella mielellä. Kuitenkin kokonaisuuden kannalta olisi järkevää, etä kotona tehty hoivatyötä 
tuetaisiin samalla tavalla kuin kunnallista päivähoitopaikan käytöä, ja ko�hoito voisi olla aidos� 
valinta yhä useammalle lapsiperheelle. 

Esitän, etä kannuslisä korotetaan nuorimmasta lapsesta 400€/kk ja suoritetaan nelivuo�nen 
kokeilu jonka aikana kuntalisän käytön kehitymistä seurataan ja asiasta raportoidaan valtuustoa 
vuositain. 

Seurannalle luodaan asianmukaiset mitarit ja kuntalisää myös Kannus markkinoidaan näkyväs�. 

 

Tästä järjestelystä hyötyisivät kaikki, ja tuntuva kannuslisä-malli toimisi myös vetovoimatekijänä 
lapsiperheille. 

 

Kaupunginvaltuutetu Piia Rau�ola 

 

 


